
FAU torsdag 30. 03. 2023 

Til stede: 

1A – Kristian Helgesen 

2A – Irene Fjøren Skjerveheim 

2B – Benedichte Furlund 

3A – Linn Hatteland 

3B – Nina Ljones 

5A – Erling Halsne 

5B – Dag Magne Torland 

6 – Stine Waage 

7B – Karina Olsen Kjetilstad 

Rektor Morten Salvesen 

 

Fraværende: 

4A – Elisabeth Odland  

4B – Susanne Ruud Stakkestad 

Referent: Benedichte Furlund 

 

Saker 

1 – Evaluering Nissekveld 

FAU syntes det var en god kveld med god stemning fra store og små. Vi opplevde at vi hadde 

for lite kakao og for mye kaffe. Det blir derfor vedtatt at vi velger å droppe kaffe neste gang 

og heller ha bare kakao og kakemenn og at vi øker mengden kakao. Vi ser også på 

muligheten til å bruke yngre elever til å selge lodd. I år brukte vi 7. klassingene, men det er 

færre elever som møter fra dette trinnet. Vi ser derfor på muligheten til å bruke 4. eller 5. 

trinn til denne oppgaven. Det er også meldt inn at det i noen klasser er vanskelig å få bidrag i 

form av kakao eller gaver.  

Vi fikk inn godt med penger denne kvelden (13 765 kr inn, ca. 1500 kr ut i kakemenn o.l).  

 

2 – Foreldresak: Forestilling og gratisprinsippet 

Mange gode tilbakemeldinger på en fin forestilling. Det var tilrettelagt for at alle elevene 

skulle ha en oppgave.  

Det er meldt inn fra foreldre om gratisprinsippet er fulgt. Foreldre må betale for å se 

forestillingen som er obligatorisk skole for barna. 

Gratisprinsippet er fulgt i forhold til at elevene ikke måtte betale, men foreldrene. Det var 

også sendt ut melding på forhånd om at de som trengte billetter, kunne få dette. FAU fikk se 

regnskapet til forestillingen. Skolen går ikke med et stort overskudd, så det er ikke noe 

skolen tjener på. Det koster å leie Tysværtunet og de tilhørende rommene som ble brukt. De 

måtte også betale for lys. Det lille overskuddet som er, får elevrådet.  

 



 

3 – Foreldresak: Lærerressurser i 2. klasse 

På Førre er 2. trinn et stort trinn med 48 elever fordelt på 2 klasser. Det er meldt inn et 

spørsmål fra foreldre om det blir «kompensert» med ekstra pedagogressurs på store trinn? 

Hvordan er tanken når det gjelder fordeling av ressurser når det er svært ulikt elevtall på de 

ulike trinnene?  

 

Skolen følger lærernormen og store trinn er kompensert med mer ressurser ut ifra 

elevantall.  

 

4 – Natteravner 

Mail fra Frans Gisle. Kan FAU-kontakter i de største klassene samle inn hvem som kan gå 

natteravn? Ref. mail fra Morten. 

Det blir tatt opp til 7. trinn om noen kan stille som natteravner.  

 

5 – Saker fra rektor 

Talentkonkurransen blir 5. mai. 

Aktivitetsdag før sommeren. 

Turdag til Valhest og Såt før sommerferien.  

Det jobbes med kabalen for neste år i forhold til nyansatte o.l. Dette vil ikke være klart enda. 

De nye 1. klassingene kommer på besøk etter påske og det vil være viktig å få på plass 

kontaktlærere her før besøket.  

6. klasse skal få dra på ny leirskole i år. Den har fått navn ANNO. Dette er et pilotprosjekt 

som skal fungere som en erstatning for at de ikke kan være på Sandbekken. Dette vil skje i 

mai/juni. Ønsker foreldre som frivillige (i alle fall til kjøring). 

6 - Eventuelt 

Det blir løftet opp et ønske om en felles føring om sosiale medier på skolen. Skolen kan ikke 

bestemme hva som er lov på fritiden, men på skolen er det ikke lov med mobiler.   

Det blir løftet fram som positivt at skolen legger opp til en god variasjon av lekser på iPad/PC 

og på papir.   

 

 

 

 

 

 


